

No. 4789. AGREEMENT CONCERNING THE ADOPTION OF UNIFORM CONDITIONS OF APPROVAL AND RECIPROCAL RECOGNITION OF APPROVAL FOR MOTOR VEHICLE EQUIPMENT AND PARTS. DONE AT GENEVA, ON 20 MARCH 1958<sup>1</sup>; and

REGULATIONS Nos. 1 AND 2<sup>a</sup> ANNEXED TO THE ABOVE-MENTIONED AGREEMENT

Entry into force, on 30 June 1963, of the above-mentioned Regulations, as amended, for the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, in accordance with article 12 (2) of the Agreement.

Number 11 has been assigned to the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland as the distinguishing sign under paragraphs 8 and 10, respectively, of Regulations Nos. 1 and 2 annexed to the above-mentioned Agreement.

N° 4789. ACCORD CONCERNANT L'ADOPTION DE CONDITIONS UNIFORMES D'HOMOLOGATION ET LA RECONNAISSANCE RÉCIPROQUE DE L'HOMOLOGATION DES ÉQUIPEMENTS ET PIÈCES DE VÉHICULES À MOTEUR. FAIT À GENÈVE, LE 20 MARS 1958<sup>1</sup>; et

RÈGLEMENTS N° 1 ET N° 2<sup>a</sup> ANNEXÉS À L'ACCORD SUSMENTIONNÉ

Les Règlements susmentionnés, tels qu'ils ont été modifiés, sont entrés en vigueur le 30 juin 1963 à l'égard du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 de l'Accord.

Le chiffre 11 a été attribué au Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord en tant que numéro distinctif prévu aux paragraphes 8 et 10, respectivement, des Règlements n° 1 et n° 2 annexés à l'Accord susmentionné.

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 335, p. 211; Vol. 337, p. 446; Vol. 357, p. 395; Vol. 358, p. 366; Vol. 363, p. 408; Vol. 372, p. 370; Vol. 374, p. 387; Vol. 390, p. 369; Vol. 402, p. 324; Vol. 419, p. 359; Vol. 423, p. 325; Vol. 450, p. 450; Vol. 454, p. 571, and Vol. 462, p. 354.

<sup>a</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 372, p. 370; Vol. 374, p. 387; Vol. 390, p. 369; Vol. 402, p. 324; Vol. 419, p. 359; Vol. 423, p. 325, and Vol. 462, p. 354.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 335, p. 211; vol. 337, p. 446; vol. 357, p. 395; vol. 358, p. 366; vol. 363, p. 408; vol. 372, p. 371; vol. 374, p. 387; vol. 390, p. 369; vol. 402, p. 324; vol. 419, p. 359; vol. 423, p. 325; vol. 450, p. 450; vol. 454, p. 571, et vol. 462, p. 355.

<sup>a</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 372, p. 371; vol. 374, p. 387; vol. 390, p. 369; vol. 402, p. 324; vol. 419, p. 359; vol. 423, p. 325, et vol. 462, p. 355.